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Vážení spoluobčané, 
Zdechováci a Spytováci,

Děkuji za Vaši podporu v ko-
munálních volbách. Výsledek 
mi udělal velkou radost. Vážím 
si každého hlasu jak pro naši 
volební stranu, tak i pro mne 
osobně. Silný mandát, který 
jsem získal, je pro mně velkým 
závazkem do dalších let.

Gratuluji všem kolegyním a ko-
legům, znovu i nově zvoleným 
zastupitelům a věřím, že se 
nám podaří najít společnou řeč 
a že dokážeme naše obce posu-
nout zase o kousek dál.

Radomír Stříška
starosta

Zajímavost z okolí
Rádi bychom se s vámi podělili o ojedinělý zážitek z našeho okolí. Během letošní-
ho podzimu se u nás na chvíli usadila vzácná návštěva z ptačí říše. Několik týdnů 
obýval břehy jednoho ze zdechovických rybníků „létající drahokam“ ledňáček říč-
ní. Jedná se o přísně chráněného ptáka a jeho pobyt ve Zdechovicích je víceméně 
ojedinělý. Protože je ledňáček velmi plachý, je bez dalekohledu jeho pozorování 
téměř nemožné. Po hodinách strávených číháním na správný okamžik se nám 
nakonec podařilo tohoto samečka celkem pěkně vyfotit. S prvními mrazy nejspíš 
náš region opustí a poletí přezimovat do teplejších míst Evropy. Vrátí se…?
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JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Výpis usnesení z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce 
Zdechovice, konaného dne 20. 10. 2022, od 18:00 hodin.

1/  Určení ověřovatelů zápisu (§95, 
odst. 1 zákona o obcích)   

Zastupitelstvo obce Zdechovice určuje 
ověřovateli zápisu Mgr. Hanu Čeřovskou 
a BcA. Tomáše Rondzíka.
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

2/ Schválení programu  
Zastupitelstvo obce Zdechovice schva-
luje následující program ustavujícího za-
sedání:
1.  Určení ověřovatelů zápisu (§95, odst. 

1 zákona o obcích)
2. Schválení programu
3.  Volba starosty a místostarosty
a) určení počtu místostarostů
b)  určení, které funkce budou členové 

zastupitelstva vykonávat jako dlouho-
době uvolnění (§71 zákona o obcích)

c)  určení způsobu volby starosty a mís-
tostarosty a případně zvolení volební  
komise

d) volba starosty
e) volba místostarosty
4.  Zřízení finančního a kontrolního výboru
a)  určení počtu členů finančního a kont-

rolního výboru
b) volba předsedy finančního výboru
c) volba předsedy kontrolního výboru
d) volba členů finančního výboru
e) volba členů kontrolního výboru
5.  Rozhodnutí o odměnách za výkon 

funkcí neuvolněných členů zastupitel-
stva, výborů a komisí

6. Diskuse

3/ Volba starosty a místostarosty  
a)  Zastupitelstvo obce Zdechovice schvá-

lilo zvolení jednoho místostarosty.
b)  Zastupitelstvo obce Zdechovice v soula-

du s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o ob-
cích určuje, že pro výkon funkce starosty 
obce bude člen zastupitelstva uvolněn.

c)  Zastupitelstvo obce Zdechovice schva-
luje tajný způsob volby starosty, mís-
tostarosty, předsedů a členů výborů 
postupem uvedeným předsedajícím.

d)  Zastupitelstvo obce Zdechovice volí 
starostou Radomíra Stříšku. 

e)  Zastupitelstvo obce Zdechovice volí 
místostarostou Ondřejem Procházku.

4/  Zřízení finančního a kontrolního 
výboru

a)  Zastupitelstvo obce Zdechovice zřizu-
je finanční výbor a kontrolní výbor. Oba 
výbory budou pětičlenné.

b)  Zastupitelstvo obce Zdechovice volí 
předsedou finančního výboru Ing. Ka-
teřinu Kočovou.

c)  Zastupitelstvo obce Zdechovice volí 
předsedou kontrolního výboru Roberta 
Formana.

d)  Zastupitelstvo obce Zdechovice volí 
členy finančního výboru: Mgr. Hanu Če-
řovskou, BcA. Tomáše Rondzíka, Editu 
Obrgriesrovou, Terezu Hlouškovou.

e)  Zastupitelstvo obce Zdechovice volí 
členy kontrolního výboru: Ing. Bohu-
slava Nejerála, Michala Skohoutila, Ing. 
Miloše Sotonu, Ing. Petru Schuchovou.

TELEGRAFICKY
POZVÁNKA: V sobotu 3. 12. 2022 od 10,00 hodin se v sále hostince uskuteční Mi-
kulášská besídka s divadelním představením – vystoupí Divadélko Kůzle. Všichni jsou 
srdečně zváni.
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5/  Rozhodnutí o odměnách za výkon 
funkcí neuvolněných členů zastupi-
telstva, výborů a komisí  

Zastupitelstvo obce Zdechovice 
a)  schvaluje: v souladu s §72 odst. 2 

a §84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích 
stanoví odměnu za výkon funkce ne-
uvolněného člena zastupitelstva obce 
a členům výborů a komisí, kteří nejsou 
členy zastupitelstva, ve výši: člen za-
stupitelstva obce bez dalších funk-
cí: 1 094 Kč/měsíc, místostarosta: 
17 844 Kč/měsíc, předseda výboru/
komise: 2 187 Kč/měsíc, člen výboru/
komise: 1 823 Kč/měsíc.

Odměna bude poskytována s účinností 
od 1. 11. 2022. V případě náhradníka za 
zvoleného člena zastupitelstva ode dne 
prvního zasedání zastupitelstva, jehož 
se zúčastnil.
b)  stanovuje: sčítání odměn neuvolně-

ných členů zastupitelstva za jednotlivé 

funkce s platností od 1. 11. 2022 ná-
sledovně: vždy maximálně 3 odměny 
za funkce s nejvyšší odměnou schvá-
lenou zastupitelstvem obce -do sou-
hrnu se nezahrnují odměny za člena 
zastupitelstva obce bez dalších funkcí 
a odměna starosty a místostarosty.

V případě souběhu výkonu více funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva obce 
se stanovuje odměna jako souhrn od-
měn tak, že za funkci s nejvyšší odmě-
nou schválenou zastupitelstvem obce 
se poskytuje odměna ve výši schválené 
zastupitelstvem obce, ostatní odmě-
ny započítané do souhrnu se poskytují 
v poloviční výši schválené zastupitel-
stvem obce;

Zapisovatelka: Štěpánka Kočová
Ověřovatelé: Mgr. Hana Čeřovská,  

BcA. Tomáš Rondzík
Starosta: Radomír Stříška

 Poprvé po volbách se sešlo zastupitel-
stvo v novém složení, aby zvolilo zástupce 
do hlavních funkcí ve vedení obce. Úvodní 
zasedání v mnoha obcích slibuje dramata a 
rozepře v boji o vedoucí pozice. Nebylo tomu 
tak tentokrát ve Zdechovicích. Přesvědčivě 
zvítězil stávající starosta se svým týmem, 
který tak mohl vyjednat opětovné zvolení 
dosavadních osobností do čela obce. Před 
několika diváky, především podporovateli 
jednotlivých kandidátů, představili se noví 
zastupitelé a složili do rukou starosty slib. 
Tóny státní hymny pak dodaly jinak spíš ko-
mornímu setkání trochu více na vážnosti.

Volbu do vedoucích funkcí pak zastupi-
telé jednomyslně nastavili jako tajnou, aby 
každý mohl svůj názor vyjádřit zcela svobod-
ně, teoreticky i bez ohledu na výsledek povo-
lebních jednání. Překvapení se ale nekonalo 
a většinou hlasů pak byli znovu zvoleni Ra-
domír Stříška starostou a Ondřej Procházka 
místostarostou. Vedení kontrolního výboru 
převzal Robert Forman a výboru finančnímu 
bude předsedat Kateřina Kočová. Zvolený 
starosta obce následně jmenoval také dvě 
komise. Tu kulturní povede Jakub Anděl, by-
tovou Michal Skohoutil. V komisích a výbo-
rech zasedají osobnosti nominované jednot-
livými kandidujícími subjekty, ne ale nutně jen 
zvolení zastupitelé. Přizváni do jejich řad jsou 
i někteří odborníci na danou problematiku.

Bude zastupitelstvo schopné jed-
nat o důležitých otázkách konstruktivně 
a k prospěchu obce? Věřím, že ano. Ukázalo 
se na prvním příkladě, že zastupitelé doká-
ží uzavřít dohodu, a tu pak také dodržet. Po 
formalitách a oficialitách se atmosféra ještě 
více uvolnila a zastupitelé napříč sdružení-
mi spolu pohovořili nikoli už jako soupeři ve 
volbách, ale spíše jako sousedé v obci. Pře-

jme si, aby tomu tak bylo i nadále, a také aby 
jednání o budoucnosti obce navštěvovali 
nejen zastupitelé, ale i veřejnost. ¾

Jakub Anděl

Obecní zastupitelstvo se sešlo v novém složení

ZVOLENÍ ZASTUPITELÉ

Radomír Stříška, starosta
Ondřej Procházka, místostarosta
Mgr. Hana Čeřovská
BcA. Tomáš Rondzík
Ing. Kateřina Kočová
Ing. Robert Chutic
Ing. Miloš Sotona
Robert Forman
Jakub Anděl 

SLOŽENÍ VÝBORŮ A KOMISÍ

Finanční výbor
Ing. Kateřina Kočová, předsedkyně
Mgr. Hana Čeřovská
BcA. Tomáš Rondzík
Edita Obrgriesrová
Tereza Hloušková

Kontrolní výbor
Robert Forman, předseda
Ing. Bohuslav Nejerál
Ing. Miloš Sotona
Michal Skohoutil
Ing. Petra Schuchová

Bytová komise
Michal Skohoutil, předseda
Jakub Anděl
Robert Forman
 
Kulturní komise
Jakub Anděl, předseda
BcA. Tomáš Rondzík
Michal Rambousek
Mgr. Jan Mazal
Ing. Kateřina Kočová6 7
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Jak se žije 
zvířatům ve 
spytovickém 
kravíně



Vůně krav
a diktát kapitalismu

Často se farmaření dědí po předcích, 
tak to částečně bylo i u pana Jaroslava 
Voženílka. Pochází z Valů a celý život žije 
v našich končinách: „Babička nějakou 
dobu v družstvu pracovala. Když byli v 
JZD, tak pro ně dělali jalovice, měli koně, 
měli svou krávu záhumenkovou, tu tam 
jezdil otec dojit. Taky se chodilo na řepu, 
na cibuli.“

Nacházíme se v areálu spytovického 
kravína, bývalého JZD. Všude je různá 
technika, traktory, ale taky spousta že-
leza, rozpadající se budovy. Plynutí času 
je znát na trávě a náletech prorůstajících 
skrze železná torza. Majitel si ale i tato 
zákoutí pochvaluje: „Víte, to umožňuje 
tu biodiverzitu, kterou na venkově ničí 
paneláky naležato s bazénem, třemi jeh-
ličnany a stokrát sekanou trávou. Taková 

jsou dnes i veřejná prostranství a je to 
vlastně zelená poušť.“

Když krávy vyšly z módy

Společnost nám dělá skupinka pla-
chých pávů. Někdy jejich křik slyším až 
do Zdechovic. Právě se jim narodila mlá-
ďata, takže před námi sem tam proběh-
ne matka a za ní deset zmatených pávat. 

„Já tady dělám zemědělce vlastně od za-
čátku. Nastoupil jsem ještě za družstva. 
Po jeho rozpadu jsme to tady s kolegou 
koupili, od té doby hospodaříme. Kdyby-
chom to neudělali, chov by tu úplně za-

„Oblaka jdou nebem, všude voní bez, vstříc své zemi jedem, my, tank 
a náš pes,“ zpívá se v úvodní písni populárního seriálu z šedesátých 
let. Vstupuji do areálu kravína ve Spytovicích, hřmotným štěkotem 
mě vítá obrovský hlídač. Svou velikostí a objemným hlasem vzbuzu-
je respekt. Ptám se, jak se jmenuje. Pan Voženílek, majitel kravína, 
odpovídá: „Šarik. Jako ten ze seriálu Čtyři z tanku a pes!“ Je krásný 
slunečný den, oblaka jdou nebem a všude voní krávy.
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Majitel zvířat vysvětluje, že na pastvě 
jsou jen mladé jalovice a zaprahlé krávy, 
tedy ty ve fázi odpočinku. „Jalovice jsou 
samice starší šesti měsíců. Asi od šest-
nácti měsíců věku se mohou zapustit. Po 
devíti měsících březosti dojde k otelení 
(narodí se tele) a začíná laktace (tvor-
ba mléka). Po šedesáti dnech je možno 
znovu zapouštět, pokud nejsou popo-
rodní problémy.“ Březí kráva se dál dojí 
a až šest týdnů před dalším očekávaným 
otelením dostane čas na odpočinek, tedy 
tzv. zaprahne, aby mléčná žláza zrege-
nerovala před dalším cyklem. „Dvě krávy 
jsou u nás staré deset let, jinak průměr je 
asi 3,5 laktace. Když kráva přestane pro-
dukovat mléko odchází do jatek.“

Vstupujeme do části, kde jsou oddě-
lená telata. „Jalovičky se v chovu nechá-
vají, zastanou později pozici dojnic. Býčci 
odcházejí ještě v období mléčné výživy 
či o málo později do teletníku nebo na 
jatka.“ Tady končí jakékoliv mé předsta-
vy o rodinném životě krav: „Tele u matky 
nenecháváme v našem systému chovu 
vůbec, nese to víc nevýhod. Mléko od 

matky, mlezivo, dostává minimálně pět 
dnů, pak buď směsné, nebo mléčnou 
náhražku. Od dvou týdnů dostává seno 
a krmnou směs a kolem tří měsíců se 
odstavuje od mléka, v té době už do-
stává kukuřičnou siláž a senáž,“ popisuje 
zemědělec jídelníček svých zvířat.

Opouštíme stáj s telaty. Tmavou 
chodbou, skrz železné zábrany se dostá-
váme k dojnicím. S panem Voženílkem 
právě stojíme před strojem, který dojí 
krávy. Mezi panely vstupuje kráva s pl-
ným vemenem, robot si sám najde ve-
meno a začne odsávat mléko. To putuje 
hadičkami do velké nádrže. Vysoký podíl 
ruční práce v původním tradičním země-
dělství nyní nahradily stroje a počítače. 
Lidská přítomnost je i dnes nezbytná, 
většinu ji ale zastanou jen majitelé. „Když 
mám ráno službu ve stáji, jdu zkontrolo-
vat všechny krávy, jestli je podojil robot. 
Případně vyřešit, zda nějaká kráva neby-
la podojená a proč. Samozřejmě vyčistit 
podestýlky od výkalů, a pak dělám ještě 
nějakou údržbu robotů, výměny filtrů, 
atd.“ 

nikl.“ Těžko si v dnešní době umím před-
stavit, že o hospodaření v kravíně neměl 
nikdo zájem: „Je to jednoduché. Dnes 
máme na mléko v České republice asi 
380 tisíc krav a nadojí stejné množství 
mléka, jako dřív nějaký milion až milion 
a půl kusů. Po rozpadu JZD krávy nikdo 
nechtěl ani do jatek,“ popisuje období, 
kdy chov dobytka zkrátka nebyl v módě.

Vysvětluje, že kdysi se krávy chovaly 
s trojstrannou užitkovostí. Maso, mlé-

ko, tah. Nadojily proto nejvíc osm litrů 
za den. Dnes se krávy chovají k různým 
účelům zvlášť. Buď jen na mléko, nebo 
na maso. „Naše krávy dojí každá okolo 
dvaceti litrů za den.“ Krávy tedy dnes díky 
šlechtění i technologickému pokroku dá-
vají asi trojnásobek mléka. Nemohou být 
vyčerpané? „Heleďte se, to je kapitali-
smus!“ opáčí pan Voženílek lakonicky, 
„Kdo to nedělá, tak nepřežije v konku-
renci.“ 

Kolik toho krávy vydrží?

Dojné krávy pana Voženílka jsou ce-
loročně ve stáji, v tzv. bezpastevním cho-

vu. Přesto se na pastvinách mezi Spyto-
vicemi a Zdechovicemi krávy prohánějí. 

Dřív byl v Česku milion a půl krav. 
Dnes stejné množství mléka 
získáme od 380 tisíc zvířat.
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červenými paprsky se zahřeje na vyso-
kou teplotu. Nespálí se, ale bakterie to 
zabije. Je to mléko, které se vám nezkazí. 
Nezkysne, protože v něm už nežije nic. 
Takže je to vlastně mrtvé mléko. Zkuste 
nalít kočkám normální mléko a kupované 
trvanlivé. Jakmile jsou zvyklé na normál-
ní, tak trvanlivého se ani nedotknou. Ale 
lidi chtějí, aby to vydrželo dlouho. Tak to 
prostě je.“

Připadá mi smutné, že mléko z lokálního 
zdroje ujede stovky kilometrů a nako-
nec se vrátí do supermarketu jako mrtvý 
„krabičák“. Nemohlo by se tu prodávat 
například v automatu na mléko? Z reakce 
pana Voženílka je ale jasné, že tohle dě-
lat nechce. Provoz takového automatu je 
podle něj složitý.

Mýtus o venkovském 
dvorečku

Od prakticko-technických témat v cho-
vu krav se dostáváme k těm etickým. Za 
poslední půlstoletí se chov hospodář-
ských zvířat dramaticky proměnil. Vy-
rostl z něj kolosální průmysl. Přísněji se 
hlídá hygiena, na druhou stranu se ve-
dou diskuse o tzv. welfare (pohodě) zví-
řat ve velkochovech. Pan Voženílek ale 
nemá o podmínkách zvířat v dřívějších 
dobách velké iluze: „Krávy byly ve stájích 
taky uvázané, musely pracovat, pastva 
nebyla celý rok. Stáje byly většinou tma-
vé a v zimě i vlhké. Šířila se tuberkulóza, 
nebo nakažlivé zmetání (potrat po infek-
ci) přenosné i na ženy.“ A dál boří jakékoli 

idylické představy o venkovském dvo-
rečku na statku: „Třeba drůbež se prohá-
něla na hnoji. Vajíčka na zimu se musela 
nakládat, kuřata se líhla pouze na jaře. 
S tím souvisely časté epidemie salmo-
nely, žloutenky, tyfu. Otázka nezní, jestli 
je to pro zvířata náročné, ale co od nich 
chceme. V dnešním světě vládne mod-
la „zlatého dukátu“, čím větší šejdíř, tím 
větší výdělky. A kdo to chce dělat jinak, 
je bez milosti smeten konkurencí. To ale 

Mléko jede do Prahy, vrací se v krabici

 „Momentálně dojíme asi 130 krav, každá 
dá okolo dvaceti litrů za den, do mlékár-
ny odevzdáme za dva dny asi 3600 litrů.“ 
Zpracovatelská firma Pragolaktos spadá 
pod německého potravinářského výrob-
ce, vysvětluje pan Voženílek, a odevzda-
ně dodává: „Dělá jen krabicové mléko, 
zpracovávají 800 tisíc litrů mléka denně. 
Přebytečný tuk se vozí do Drážďan. Při-
tom svýho času se zde vyrábělo vyjma 

sýrů úplně všechno. Zakysané výrobky, 
jogurty. To skončilo, dělají krabičák.“

Co obnáší tohle nepřitažlivé slovo, vy-
světluje vzápětí: „Každé mléko se nejpr-
ve pasteruje. Zahřeje na určitou teplotu 
po určitou dobu. To je prevence proti 
chorobám. Původně to bylo hlavně kvůli 
tuberkulóze. A tohle trvanlivé mléko do 
krabic se pasteruje metodou UHT. Infra-

Ve Spytovicích vznikne 
1800 litrů mléka denně, 
všechno ale putuje do 
Prahy a vrací se jako 
krabicové.
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neznamená, že na některé postupy ve 
velkochovech se nedívám s despektem.“
Jakkoli pan Voženílek mnoho aspektů 
vlastní práce popisuje s jistou rezigna-
cí a zklamáním, nakonec na několika 
detailech poznávám, že je to člověk na 
správném místě, že blízkost zvířat je 
mu vlastní a má k nim překvapivě blízký 
vztah. Mezi řečí v areálu ukazuje výběh, 
který donedávna obýval třínohý srnec, 
jemuž na mnoho let vytvořili náhradní 
domov poté, co ho omylem přejeli trak-
torem. Bezmyšlenkovitě vezme do ruky 
kočku, která se toulá areálem a srdečně 
se s ní přivítá. A pak je tu ta vůně kra-
viček, která mě hned na začátku vítala. 
Jejich mléko bez závažnějšího důvodu 
opisuje dvousetkilometrovou trasu, než 
se nám dostane stůl. Přestože pan Vo-

ženílek už nejspíš nevěří, že je to možné, 
záleží také na nás, jestli v budoucnu tuh-
le trasu pomůžeme zkrátit. ¾

-red-

Kovbojové 
nezahálejí

Kovbojský klub Spytovice připravil za 
poslední období pro své příznivce oprav-
du velkou porci událostí. V sobotu 9. čer-
vence se za velikého zájmu dětí i dospě-
lých konal 25. ročník turnaje v kuličkách 
Velký cvrkot. Tuto akci jsme museli 
v posledních dvou letech kvůli korona-
virovým opatřením oželet, tak jsme si ji 
letos v zámeckém parku užili s takovou 
intenzitou, že nám ani nevadily dešťové 

kapky, které v ten den Zdechovice na-
vštívily. O tři týdny později 30. července 
uspořádal Kovbojský klub pro milovníky 
piva a atletiky závod Bla-Me, který nese 
podtitul „běh po hospodách“. I tato akce 
má pravidelně vysoký počet zájemců 
a tentokrát se konal již 32. ročník. Sou-
dek piva od starosty pro nejlepšího do-
mácího běžce získal Michal Volný ze 
Spytovic. Dalším počinem našeho klu- 
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bu byl country bál s hudební skupinou 
Trenkie Dlouhán. Ten se uskutečnil na 
pódiu v zámeckém parku ve Zdechovi-
cích v pátek 9. září a mile nás překvapil 
divácký zájem. Ani v následujícím mě-
síci nepolevili kovbojové ve své aktivitě 
a nabídli svoji další tradiční akci, kterou 
byl turnaj ve stolním tenisu Kovbojsmeč. 
Ten se konal v sále hostince U zámku 
v sobotu 29. října, zúčastnilo se ho mno-
ho kvalitních hráčů a měl velmi vysokou 
úroveň. Zvítězil Patrik Skohoutil ze Spy-
tovic, který ve finále porazil Františka 
Černého ze Starých Čívic. Oba nechali až 
na třetím místě našeho profesionála, Jir-
ku Suchánka. ¾

Milan Potměšil
šerif Kovbojského klubu

Foto: Milan Potměšil16 17
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Více než 80 let oslavili tito spoluobčané:

• Jan Anděl  - 83 let  • Rudolf Pospíšil    - 91 let
• Vladimír Protivenský    - 92 let • Věra Čistínová    - 86 let
• Marie Kožená   - 86 let • Václav Volný     - 87 let
• Václav Uhlíř    - 82 let

Všem oslavencům přejeme ještě hodně 
let prožitých ve zdraví a spokojenosti.

Za Zdechovice Lída Hloušková a Jarmila Chalupníková,
za Spytovice Vlasta Formanová a Eva Obrgriesrová

Luboš Forman 
V září oslavil v kruhu své rodiny 
75. narozeniny pan Luboš Forman. 
Rád pracuje na zahradě.
S manželkou a rodinou si užívá důchodu. 

Jan Mencl 
Rodilý Zdechovák pan Jan Mencl oslavil 

75. narozeniny. Vyučil se soustružníkem.
Nyní si užívá důchodu a největší jeho 

zálibou je rybaření.  

Jaroslav Koláčný 
Rodilý Zdechovák oslavil 70 let svého života. Vyučil se zámečníkem. Nyní prožívá 
spokojený důchod, stará se o baráček a věnuje se se svými vnuky rybaření.  

Anežka Bendová 
Krásných 80ti let se dožívá paní Anežka 
Bendová. Ve Zdechovicích žije 63 let. 
Nyní si užívá důchodu a s manželem se 
těší z vnoučat. 

Jaroslav Loužil 
V kruhu své rodiny oslavil 70 let pan 
Jaroslav Loužil. Vystudoval Průmyslovou 
školu železniční. Českým drahám zůstal 
věrný 42 let. Nyní je v důchodu a věnuje se 
s manželkou vnoučatům. 

Rita Szuková 
Nejstarší občankou naší obce je paní Rita 

Szukova. Oslavila krásných 93 let. Žije 
spokojeně v péči svoji dcery Ljuby. 

Významná jubilea našich spoluobčanů
g r a t u l u j e m e g r a t u l u j e m e
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Kostel sv. Petra a Pavla - stavba 
s nejstaršími kořeny v naší obci výrazně 
dotvářející panorama našeho okolí. 
Dostane obec možnost adekvátně se 
o tuto budovu postarat? 

Foto Z. Rondzíková


